
Referat af Bestyrelsesmøde i Sevel Rideklub 
torsdag den 16. august 2018 

 
 

1. Forrige referat 
Godkendt 

 
2. Undervisning 

Det besluttes at ene-undervisningen mandag nedlægges. 
Der vil fremover være mulighed for undervisning ved en berider 1 lørdag 
eller søndag hver måned. 
Det vil blive lagt på hjemmesiden, når der er undervisning. Så det skal 
der opfordres til i nyhedsbrevet. 
Der har været en pæn fremgang af nye elever, bl.a. på baggrund af 
Aktiv Sommeruge. 
Undervisning starter fremover ugen efter Aktiv Sommeruge. 
 

3. Klubheste  
Lady er ikke længere en holdbar løsning som rideskolehest, så det blev 
besluttet at hun ikke længere skal være en del af Sevel Rideklub.  
Berit tager kontakt til Lady’s part samt Lady’s ejer. 
 
Vi er blevet tilbudt at låne Freddy fjordhest fra Hjerl Hede. Det tager vi 
imod – Anja arbejder videre på dette. 
 
Alanya er ikke tydeligt halt, men dog uren. Det besluttes, at hun skal 
have en kiropraktorbehandling – Berit tager kontakt til dyrlægen. 
 
Lady og Filur skal fremover være ude om dagen og inde og natten. 
 
Hestene fortsætter lidt endnu på vitaminer og mineraler. De er i god 
huld. 

 
4. Økonomi 

Forsikringen skiftes fra erhvervs- til landbrugsforsikring. Det bliver lidt 
dyrere, men der er flere fordele. 
Anja snakker med Finn hvorvidt Vennerne fremover kan betale 
dyrlægeregninger samt om Finn/Sine’s heste. 



Helle skal sende regning Sparekassen Vendsyssel vedr. Kyllingedagen. 
 

5. Kalender 
25-26. august - Hjerl Hede jagt 
8-9. september – Regionsstævne 
I oktober - Klubstævne 
 

6. Kommunikation 
Nyhedsbrev skal udsendes inden for kort tid. 
Hjemmeside opdateres. 
 

7. Eventuelt 
 

8. Næste møde 
Bestyrelsesmøde den 17. september 2018 
 


